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El president del Consell de Formentera, Jaume Ferrer, el vicepresident segon Bartomeu
Escandell, el conseller de Mobilitat, Rafael González, i la consellera de Medi Ambient, Daisee
Aguilera, han assistit avui a la sessió plenària del Parlament balear que ha aprovat amb els
vots a favor de tots els grups de la cambra i per unanimitat la Llei per la sostenibilitat
mediambiental i econòmica de l’illa de Formentera.

  

“Avui és un dia molt important per Formentera. El Parlament ha aprovat donar a Formentera
una eina per decidir quants vehicles volem damunt de l'illa”, ha declarat el president. Tot aquest
projecte va començar, segons ha recordat Jaume Ferrer “al setembre de 2014 en el Consell
d'Entitats. Ara, la capacitat que ens dona el parlament la utilitzarem amb seny i sempre tenint
en compte el mateix Consell d'Entitats”.

  

El president ha assegurat que a partir de demà començarà la feina d'aplicació, “fins avui no
érem competents, òbviament hem estat fent treballs perquè això no ens agafi de nou, però ara
queda molta feina per endavant i serà els pròxims dies quan ja parlarem de com s'aplica”.

  

“Però avui és dia d'agrair que tenim aquest nou instrument i valorar la gran passa que significa
per Formentera”, ha destacat Jaume Ferrer. A més, el president ha afegit que “esperem que la
regulació de l'entrada de vehicles no molesti a ningú, ja que l'objectiu és que tothom que vengui
a Formentera pugui disfrutar-la i trobar el que s'espera que sigui, un lloc tranquil amb una
natura impressionant”.

  

“A Formentera des de fa 5 anys és unànime el pensament de què un excés de vehicles podia
amenaçar la imatge turística de la qual vivim, aquesta llei ens facilitarà que pugui seguir sent
una illa tranquil·la que els turistes volen visitar i que els residents hi volem viure”, ha conclòs el
president.
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